
 Bengtsfors brukshundsklubbs medlemsmöte 2022-09-13 

§1 Mötets öppnande: 

Mötet valde Marie Persson till mötesordförande, varefter hon öppnade mötet och hälsade 

deltagarna välkomna. 

§2 Fastställande av röstlängd:  

Fastställande av röstlängd: 15 närvarande, samtliga med rösträtt. 

§3 Val av två protokolljusterare: 

Mötet valde Inga Hansen och Pia Blomsten till justerare 

§4 Fråga om mötet blivit stadgeenligt utlyst: 

Mötesdeltagarna bekräftade att mötet blivit korrekt utlyst.  

§5 Fastställande av dagordning: 

 Mötet fastställde den föreslagna dagordningen. 

§6 Föregående protokoll: 

Föregående protokoll gicks igenom muntligt, godkändes och lades till handlingarna.  

§7 Inkomna skrivelser: Kristinehamns Brukshundklubb kommer att anordna en kurs för tjänstehund, 

Intresserade kan vända sig till Mona Norgren. 

§8 Rapporter:  

a.) Ekonomi: Då kassören hade anmält förhinder rapporterade ordföranden om 
ekonomin. Vi har nu cirka 70 000 kr på våra konton kassan och kassören uppmanar 
till sparsamhet. De tidigare rapporterade el-arbetena (komplettering av LED-
lamporna på stora planen och eluttag till gräsklipparroboten på övre plan) 
tillsammans med de akuta reparationerna av elsystemet (allvarliga och farliga  fel 
på elen till uttagen på parkeringen och i förrådet) gick på drygt 50 000 kr, inköp av 
robotgräsklipparenkostade  drygt 30 000. Den direkta kostnaden för 
elförbrukningen ligger på cirka 13 000 kr hitintills i år. 

a) Utbildning: Jonas Hagevåg ska genomgå en kurs i allmänlydnad i Karlstad, med 

målsättningen att senare bli instruktör i viltspår. Kurser har genomförts i 

allmänlydnad, valp, spår och ringträning pågår. Två kurser i rallylydnad planeras till 

våren. Marie Persson planerar en utbildning i att administrera hemsidan. 

b) Tävling: En spårtävling genomfördes under förra veckan, Appellkursen som var 

planerad 24/9 är inställd på grund av för få deltagare. Inge Larsson håller i dessa 

tävlingar. En tävling i rallylydnad kommer att ordnas nu på lördag med mycket 

stort deltagande. Elisabeth Höder håller i rallylydnadstävlingarna. En utställning 

planeras den 20 maj och det behövs fler funktionärer till den. Mona Fröberg håller 

i den. Ett doftprov för nosework planeras till den 4 oktober. 



c) Klubbtjänst: Mona K. rapporterar att allt har fungerat och att hon fått en ny 

medarbetare, Mona har även skänkt en mikrovågsugn till klubben som ersättning 

för den som gick sönder. Samtliga som håller i kurser och tävlingar rapporterar att 

köket fungerar utmärkt. 

d) Plan och bygg: Det läckande taket är lagat av Christer Löwgren. 

Gräsklipparroboten på övre plan är lagad efter åsk-skadan och fungerar, dock 

fastnar den ofta på grund av att hinder glöms kvar på planen och att gräset ibland 

Hinner bli för långt när den fastnat under perioder. Ett nytt däckhinder för agility 

har köpts in.   

§9 Övrigt: Vi har börjat med att ha klubbvärdar på torsdagsträningen. Uppgifterna är bland annat att 

låsa upp och sätta på kaffe, Elisabeth kommer att sätta upp en lista där man kan anteckna sig för 

tjänst. Det finns intresse för hoopers och diskussioner kommer att föra i styrelsen angående en 

eventuell utbildning. Flera medlemmar rapporterar fortsatta problem med SBK:s nya 

medlemsfunktioner på hemsidan. Om man upplever dessa problem så får man kontakta SBK direkt 

då klubben inte längre har behörighet att administrera medlemsavgifter. SBK har dock vidtagit 

åtgärder  under den senaste tiden så det bör fungera nu. Styrelsen fick uppdrag att kontrollera om 

det går att stänga av vattnet till den yttre toaletten och därmed kunna stänga av värmeelementet där 

för att reducera el-förbrukningen under vintern.  Inge Larsson påminde om att värmekablarna som 

skyddar inkommande vatten mot att frysa måste slås på manuellt inför vintern, det är vanliga 

kontakter som ska anslutas och värmen är termostatstyrd. Mötet beslöt om förändrade 

campingavgifter enligt följande: Husbil eller husvagn 100 kr per dygn med eller utan elanslutning. 

Samma avgift utgår för medlemmar och icke medlemmar och även för tävlande. Funktionärer 

campar dock gratis. Hyra av klubbstugan kostar 500 kr per dygn för alla kategorier. Eluttagen får 

under inga omständigheter användas till värme i husbilar och husvagnar utan endast till belysning 

och hushållsel. Klubbstugan ska städas efter användning och lämnas i samma skick som den var vid 

tillträdet. Någon form av kontrakt bör användas. 

§10 Övriga frågor: Klubbens 40 årsjubileum har genomförts under mycket trevliga former med flera 

hundaktiviteter och god mat och i övrigt väldigt trevlig samvaro och fin stämning. Stort tack till Marie 

Martinsson och alla andra som jobbat hårt för att gör arrangemanget till en succé.  

§11 Nästa möte: Nästa medlemsmöte är den 13 december kl. 18.00 i klubbstugan. 

§12 Mötesordföranden tackade deltagarna och förklarade mötet avslutat.  

 

 

 ………………………………………….  …………………………………………………… 

 Mötesordförande  Marie Persson Mötessekreterare Sven-Arne Damlin 

 

 ………………………………………………… …………………………………………………………….. 

 Justerare  Inga Hansen  Justerare  Pia Blomsten 


